



PROTOKOLL LÄNGDRÅD 13 FEBRUARI 2023

Tid: 20:00-21:30

Plats: Teams

Närvarande: Längdrådets ledamöter, åkarrepresentanter (Ingrid Hallkvist, Simon Stenberg) samt tjänstemännen Lars Öberg (längdchef), Karin Ersson (nationell chef), Lars Selin (utvecklingsansvarig).

Anmält förhinder: Torbjörn Lundkvist.

1. **Välkomna!**

Ordförande Eva-Lena Frick hälsar alla välkomna.

2. **Föregående protokoll. 9/1 2023.**

Lades till handlingarna.

3. **Rapport om organisation. Lars Ö**

Rekrytering av en ny förbundschef är i gång. En grupp inom styrelsen har fått i ansvar att genomföra rekryteringen. Karin Matsson, Stefan Bessman och Anders Furbeck jobbar med detta. En rekryteringsfirma har anlåtats och denne har intervjuat alla grenchefer om behov av profil.

Dispensansökan från Alvar Myhlback Sågmyra SK har inkommit. Tillsammans med TD/regelgruppen har tillsammans med tjänstemän tagit beslut att bifalla denna ansökan. Se mer info i nyhet på skidor.com

SSF kommer att se över den distanstabell som finns då FIS och många andra nationer har högre maximala distanser för aktuell ålder.

4. **Översyn landslagsorganisation. Lars S**

Enkät och djupintervjuer är genomförda. PG Fahlström från högskolan i Växjö har genomfört intervjuerna. Han kommer att delta

Svenska Skidförbundet

Riksskidstadion, SE-791 19 FALUN

Telefon: +46 (0)10-708 69 00

Webb: www.skidor.com

Huvudsponsor





vid längds ledningsgrupp denna vecka för att ge inblick i vad som hitintills framkommit. Av 103 besvarade enkäter är 15 personer intervjuade. Det är en blandning av aktiva, tränare, tjänstemän och samarbetspartners.

Rapporten som skrivits är ute på remiss och resultaten av djupintervjuerna kommer att adderas när dessa är sammanfattade och färdiganalyserande.

5. Rapport från åkarrepresentanter *Simon S, Ingrid H:*

Ingrid och Simon har genomfört ett åkarråd 24/1. De kallade via FB gruppen som har skapats. Protokoll finns bland underlag till detta möte. 7 föreningar deltog, ingen från de riktigt stora föreningar. Simon och Ingrid tror att rädsla för att bli invald som åkarrepresentanter finns. Mötet var bra och diskussionerna kreativa.

6. Långlopp. Rapport från möte med långlopps Team. *Lars S + Hans J*
Anton Karlsson var med på senaste mötet och berättade hur de jobbar och hur de tänker kring längdåkning. Anton bidrar väldigt mycket och är klok.

7. Rapport från de olika arbetsgrupperna.

TD/regelgruppen:

Skidor Hela Livet:

Barn och Ungdomsgruppen:

Gruppen prioriterar just nu att förbereda sig inför för ungdomscuperna genom att bland annat ha avstämningsmöten med arrangörer och leverantörer.

Anläggning/homologisering:

Samhällsnyttastudien som konsult genomfört sedan i höstas får anses vara klar samt att den av Johan Askunger genomförda motsvarande studien är nästan klar.

Studien/erna ska avses precenteras på Träffpunkt idrott i Göteborg i mars.



Två pistmaskinutbildningar genomförts samt att anmälan pågår till nästa kurs som genomförs i mars.

Påbörjats samtal med Skidskytteförbundet om en eventuell gemensam satsning på skid-, skidskytteanläggning i ett storstadsområde.

Tävlingsprogram:

Junior- och Seniorgruppen

På senaste mötet diskuterades

- SM-veckan: klubbarnas ansvar att prioritera och pusha våra åkare deltagande på under veckan. Klubbarna lyfte farhågorna med deltagarantalet på damstafetten. Funderingar om mix-stafett lyftes. Hans fick uppdrag att prata med fler klubbar och ta dialogen med Ludde.
- Skandinaviska cupen i Falun- sammanfattades- frågan om deltagarantalet speciellt på damsidan men även herrsidan lyftes. Hur får vi fler att komma på tävlingar?
- Anton Karlsson deltar på mötes och representerar långloppsteamen. Anton beskrev teamens och ski-classic tankar mm. Nya möten långloppsteamerna ska genomföras under våren.

8. Övriga frågor:

Rapport från Bauhaus/smart energy cup Ulricehamn. Bra tävlingar och arrangemang. Dock har det förekommit diskussioner kring stafetten och att många valde att avstå den.

Hur ska vi hantera nationell grupp på skandinavisk cup i framtiden?
Hur finansieras denna verksamhet?

Riskhantering vid våra arrangemang. Det har varit incidenter i både Skövde och Falun. Vi behöver diskutera detta på något sätt inom skidsverige och våra arrangörer.

9. Nästa möte?

27/3 kl 20.00



10. **Mötet avslutas.**

-